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Formandsberetning 2020 
 
Vi er kommet godt i gang efter generalforsamlingen, men så lukkede Mor Mette landet ned 
i marts 2020. Vi har været lukket ned et par gange efter første nedlukning. Det var først i 
april 2021 at vi måtte være i aktivitetscentret dog kun én dag om ugen. Vi har været til tre 
møder efter generalforsamlingen 2020. 
 
Bestyrelsessammensætning 2020: 

• Claus B. S. Madsen Formand. 

• John B. Hansen Næstformand. 

• Heine Buskbjerg Kasser. 

• Per Christiansen Udvalgsmedlem. 

• Helle Antonsen Udvalgsmedlem. 

• Leif S. Jensen Suppleant. 

• Henning Lyhne Suppleant. 

• Søren Skjeldmose Sekretær/Personalerepræsentant fra AC. 

• Ulla Salomonsen Personalerepræsentant fra AC. 
 
Overdragelse af konto til brugerrådet. 
Da Bytoften blev en kommunal institution skulle brugerrådets økonomi skilles fra.  Det har 
været en lang og sej proces med ufattelig mange skriverier frem og tilbage med banken. 
At oprette en konto er ikke bare noget man lige gør nu om dage. Men i foråret lykkedes det 
endeligt. Vi har nu fået oprettes brugerrådet som en forening og al økonomi styrer vi selv . 
Det er brugerrådet som står som ejere at kontoen. Pengekassen står ved formanden men 
jeg bestræber mig på at have så få penge som muligt liggende i kontanter. Birgit Jonassen 
har tilbudt at være revisor på regnskabet når det skal laves. Der er flere omkostninger ved 
at vi er en selvstændig forening nu da det koster en del at have kontoen, netbank og flere 
indehavere. Men sådan må det være. 
 
I november måtte vi også sige farvel til Inge Krøjgaard på kontoret da hun valgte at gå på 
efterløn. Hun har været vellidt af mange, altid behjælpelig og når hun gik på gangen, 
kunne man høre det var Inge der kom med hendes karakteristiske ”trampen” når hun gik.  
 
Mange af vores skønne faste arrangementer har desværre været aflyst på grund af 
Corona, så året har været lidt fladt med mangel på socialisering, mere for nogen end 
andre. Der har været mange der har fået en følelse af ensomhed og særligt fokus derpå. 
Jeg håber at når vi er på den anden side af Corona, så bliver det mere normalt igen og vi 
kan se hinanden oftere. 
 
Jeg vil hermed sige tak til alle brugere i aktivitetscentret. Uden jer var der intet ved at sidde 
i brugerrådet. Det er jer som gør det sjovt og muligt.  
 
En sidste tak skal gå til bestyrelsen, ledelsen i huset samt personalet i aktivitetscentret. 
Uden jer ville arbejdet ikke være det samme. 2020 var et noget tumult år men vi har holdt 
modet og humøret oppe og hvad enten det bliver med mig eller en anden bag roret, så 
håber jeg at 2021 kun kan blive bedre.  
 
Med venlig hilsen 
 
Claus B. S. Madsen  

Formand for brugerrådet. 


